
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

08.01.2024 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Janovič, Jakubička, Plesník, Matyska, 
Velan, Tovarňák, Drašar, Konečná  
 
Omluveni: Pernica 
 
Informace od ředitele ÚVT a divzních:  
 

 Přivítání nových členů kolegia – vedoucího DKSD (Dana Tovarňáka), vedoucího pro 
vědu a výzkum (Martina Drašara) a vedoucího DITI (Petra Velana)  

 Prezentace Evaluace ÚVT – ředitel ÚVT představil strukturu prezentace a rozdělení 
úkolů, proběhla krátká diskuse o jednotlivých částech a požádal o doplnění chybějících 
položek v prezentaci.   

 Výsledky evaluace VaV – máme první draft, shrnutí bude součástí Evaluace ÚVT 
Vedením MU (odeslání v pátek 12.1., prezentováno bude 19.1 odpoledne).  

  
Návrhy projektů za ÚVT na r. 2024 do FR CESNET:  

 CERIT SC navrhuje těchto 9 projektů (Alpha Find – Protein Structure Similarity Search 
Engine, Molekulární dynamika jako otevřená věda, Implementace dotazníkové 
platformy pro podporu výzkumné činnosti, Silně autentizované federované výpočty, 
DSW šablony Data Management Plánů pro nejvýznamnější Research Founding 
Organizations pro české akademické instituce, Podpora pro práci s Provenance pro 
výzkumná data, Automatizace nasazení a integrace EduVPN pro potřeby  
individuálních výzkumných skupin, Aplikace zpřístupňující data uložená v 
systému Onedata pro Windows, Rozšíření možností systému RemSig)  

 DKSD – Koordinovaný postup řešení KB v prostředí českých VVŠ 
 DITS – Nástroj pro auditování oprávnění a členství u objektů v Microsoft 365  
 DITS – Rešerše možností a příprava doporučení pro správu a zabezpečení koncových 

zařízení v prostředí Microsoft 365 
 Cyber (náhrada koordinační části CRP)  
 DKSD – Data Lake  

  
Kolegium se dohodlo, že si návrhy prostuduje a na příštím jednání 15.1 vybere ty, které budou 
mít podporu při podávání. Termín odevzdání projektů je 19.2.   
 
Různé: 

 Výpadek FW na ÚKB, v úterý 9.1. dojdou nové boxy, uznání reklamace starých, ve 
středu 10.1. v 18:00 hod. je naplánovaná výměna.  

 Řešíme VMware – s drobným nárustem ceny se nám podařila dojednat spolupráce na 
další 3 roky, pracujeme na optimalizacích s P. Kasprzakovou a R. Pešou.  

 Havárie – kvůli stavbě došlo k přerušení optických kabelů na Kounicových kolejích – 
řešíme důsledky  

 Fakulta informatiky: příprava na rekonstrukci B103 – v únoru by se mělo začít s 
realizací. Je potřeba ji dokončit co možná nejdříve. Objem dat, který je potřeba 
přestěhovat, je tak velký, že migrace dat vychází na celé 3 měsíce.  

 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     


